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Aika:              Sunnuntai 1.10.2023 klo 19 

Paikka:          Vanha paloasema  

Läsnä:           Heikki Hietaharju (pj), Auli Mäenpää (siht.), Kari Koskimäki, Laura Talvitie,  

Maarit Korvola-Aro, Eveliina Uimarihuhta, Annina Vuorinen, Annina Lehtiniemi 

Poissa:          Riia Tuomisto, Jari Laasanen, Virpi Latva-Koivisto, Tiina Ketonen 

 

1§ Puheenjohtaja Heikki Hietaharju avasi kokouksen. 

2§ Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

3§ Hyväksyttiin esityslista  

4§ Ilmoitusasioita 

• Heittoharkkavuoro on varmistunut (to 18.30-20). 
• Torstain vuorolle juoksusuoralla tuli vakikäyttäjät (N19 pituustreenit). 

5§ Ilmajoki-hallin juoksusuoran hyppypaikka 

Laatikkoon vaihdetaan uusi hiekka. Kunta hoitaa vanhan pois, seurasta kysytty 
kökkäväkeä uuden hiekan kärräämiseen. Tavoitteena olla valmista syysloman 
jälkeen, kun harkkakausi alkaa. 

6§ Syksyn harkkaleiri 6.-7.10. Koskenkorvan koululla 

Ilmoittautuneita on parisenkymmentä. Annina L. on päävastuussa ohjelman ja 
käytännön järjestelyiden suhteen.  

Lauantaina 7.10. klo 15 leirin päätteeksi pidetään kauden päätöstilaisuus, jossa 
palkitaan seuraa edustaneet urheilijat.  

7§ Maastojuoksut 

Elo-syyskuun aikana pidettiin Ahonkylässä maastojuoksuja, joihin tuli runsaasti 
osallistujia. Paikka osoittautui hyväksi, ja sitä kannattaisi varmasti käyttää myös 
jatkossa. 

8§ Myyjäiset 



K-kaupalta on varattu myyjäispaikka la 11.11. Tarkoitus myydä leivonnaisia ja 
mahdollisesti esim. tuunattuja katuharjoja. Samalla pidetään 
isänpäiväkakkuarpajaiset. Urheilijoita kysytään myyjiksi. Myyjäisistä tiedotetaan 
urheilijoita ja huoltajia ryhmissä lähempänä. 

9§ Muita asioita 

• Kisailijoiden nettisivut ovat tulossa tiensä päähän. Pitäisi keksiä mistä 
saataisiin uudet sivut. Jäädään tutkimaan tilannetta. 

• Nuorisovalmentajatutkintoon on jonkin verran kiinnostusta. Pohdittiin seuran 
osallistumista kustannuksiin. Päätimme, että seura maksaa 50% 
osallistumismaksusta, ja syksyllä rahatilanteen mahdollisesti niin salliessa 
loppuosan. 

• Laidunalueen heittorinki on purettu. 

10§ Seuraava kokous 22.11.2023 klo 18.30. 

11§ Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.35. 

 

 

Heikki Hietaharju   Auli Mäenpää 

puheenjohtaja   sihteeri 

 
 


